
 

Protokół Nr 58/2022 

z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach 

na terenie siedziby Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Police,  

ul. Grzybowa 50  

w dniu 23 września 2022 roku o godz. 12.00 

 

     Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji nr 56/2022 w dn. 24 sierpnia 2022 r. 

4. Kontrola działalności spółki Zakład Wodociągów i Kanalizacji Police – wysłuchanie 

przedstawicieli Zarządu Spółki, analiza przedstawionych materiałów (część II). 

Sporządzenie protokołu całościowego, który swym zasięgiem obejmie obie części 

kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 

     5.  Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji. 

     6.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

     7.  Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Wiesław Gaweł. Na podstawie listy 

obecności stwierdzono, że w kontroli brało udział pięcioro radnych, co stanowiło quorum 

uprawnione do podejmowania decyzji. 

 

Ad. 2 
Następnie Przewodniczący Komisji odczytał projekt porządku kontroli. Porządek obrad, 

bez poprawek i uwag został przyjęty jednogłośnie tj.: za - 5 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących - 0 głosów.  

 

Ad. 3 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Policach zapoznali się z przesłanym  wcześniej  protokółem nr  56/2022  z posiedzenia 

Komisji odbytego w dniu 24 sierpnia 2022 r. i kto jest za jego przyjęciem. Protokół został 

przyjęty. Za przyjęciem głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

 

 

Ad. 4  

Przed rozpoczęciem punktu 4 do obradujących dołączyli pani Anna Grygorcewicz, 

Specjalista ds. Administracji i Biura Zarządu spółki ZWiK Police i pani Anna Raczyńska 

Dyrektor Finansowy/Główny Księgowy ZWiK Police w celu przedstawienia informacji,                                                                                                                                    

o które prosiła Komisja Rewizyjna na zakończenie posiedzenia w dniu 24 sierpnia 2022 r., 

a o które zabiegała Komisja od początku działań kontrolnych, tj. od 11 stycznia 2022r. 

czyli:   



1. ile razy przeprowadzona była kontrola PIP i jakie były powody kontroli, 

2. ile razy w omawianym czasie zwalniani pracownicy kierowali sprawę do sądu i jakie 

zapadały rozstrzygnięcia,     

 

3. czy pracownicy wcześniej wnosili skargi na swoich przełożonych i jaki był tok 

postępowania, 

 

4. ile razy w okresie 2018-2021 odnotowano przypadki zgłoszenia mobbingu i jak to 

procedowano, 

 

5. czy zdarzały się przypadki odmowy wykonania polecenia przez pracowników, 

6. jak wygląd system premiowy, jakie są kryteria przyznawania i zabierania, 

7. ile było wypadków przy pracy z podziałem na przypadki pojedyncze i zbiorowe, oraz z 

czyjej winy dochodziło do wypadków, 

     

8. jak zostały rozdysponowane środki ze sprzedaży działki przy ul. Tanowskiej w 

Policach, 

 

9. jakie pojazdy i maszyny zostały nabyte w okresie 2018-2021 i  jakie były koszty ich 

zakupu, oraz jak wyglądało finansowanie tych zakupów (gotówka, leasing, kredyt), 

 

10. ile czasu trzeba czekać na decyzję o przyłączeniu wody (jaki to okres obecnie, a jak to 

odbywało się wcześniej ?   Ile osób nad tym pracuje ?) oraz o przygotowanie 

materiałów dotyczących fluktuacji w spółce.   

 

          Przed rozpoczęciem wypowiedzi w/w zakresie pani Anna Grygorcewicz, 

Specjalista ds. Administracji i Biura Zarządu poprosiła członków Komisji Rewizyjnej o 

podpisanie "Protokółu przekazania informacji członkom Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Policach w ramach prowadzonej kontroli w ZWiK Police Sp. z o.o.". 

Podpisanie tego dokumentu przez członków Komisji umożliwiałoby, a zarazem 

warunkowało  przekazanie materiałów na tematy zawarte w pytaniach Komisji do Spółki.  

         Po zapoznaniu się z treścią "Protokółu .....", a zwłaszcza z akapitem mówiącym: 

"Naruszenie ww. przepisów jest związane z odpowiedzialnością cywilną i karną oraz 

odpowiedzialnością odszkodowawczą spowodowaną niezastosowaniem właściwych 

środków bezpieczeństwa informacji, a także przetwarzaniem naruszającym RODO. 

Ponadto odbierający ww. dokumenty i informacje odpowiada za działania i zaniechania 

osób, przy pomocy których będzie przetwarzał (-a) dane osobowe (w tym Podmiotów                                                                                                                                              

Przetwarzających), jak za działania lub zaniechania własne" członkowie Komisji uznali, 

że jest to kolejna próba  wymuszenia uległości wobec Zarządu Spółki. Podjęto więc 

jednogłośnie decyzję o nie podpisywaniu w/w "Protokółu....." i poproszono panią 

Dyrektor Annę Raczyńską o omówienie zawartych w pakiecie materiałów. Komisja 

uzasadniała to tym, że nie interesują ją informacje w Spółce dot. RODO, ani informacje 

określana jako "wrażliwe", a jedynie dane ilościowe i jakościowe zawarte w przesłanych i 

potwierdzonych pytaniach w dniu 24 sierpnia 2022 r. Pani Dyrektor Anna Raczyńska 

odpowiedziała, że nie jest upoważniona do udzielenia takich informacji mimo, że jest w 

ich posiadaniu, do czasu podpisania "Protokółu ...." przez członków Komisji. 

            W związku z tym Przewodniczący Komisji zasugerował, że skoro Pani Dyrektor 

opracowywała odpowiedzi na skierowane przez Komisję pytania, to prosi o słowną 

informację na temat zagadnień zamieszczonych we wspomnianym pakiecie odpowiedzi. 



Pani Dyrektor nie wyraziła zgody, sugerując, że nie pamięta danych tam zawartych. 

            Po takim podejściu do przebiegu kontroli Członkowie Komisji zwrócili się do 

Przewodniczącego o zaprzestanie jej prowadzenia w dniu dzisiejszym i odłożenia jej do 

czasu wydania opinii prawnej przez radców prawnych na temat treści zawartych w druku 

"Protokółu przekazania informacji członkom Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Policach w ramach prowadzonej kontroli w ZWiK Police Sp. z o.o.". 

                                                                                                             

Ad. 5 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Gaweł oświadczył, że do teczki 

Komisji nie wpłynęły do dnia dzisiejszego żadne pisma. 

 

Ad. 6 

W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

poinformował, że kontrolne posiedzenie Komisji z udziałem przedstawicieli ZWiK Police 

odbędzie się nie wcześniej jak po uzyskaniu  opinii prawnej na temat w/w "Protokółu...".    

 

Ad. 7 

Po tej informacji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział i zamknął 

posiedzenie kontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach o godz. 13.50. 

 

 Protokółował                                                     Przewodniczący Komisji 

 

 Wiesław Gaweł                                                          Wiesław Gaweł  

                                                                                                                                               


